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AGENDA MR 11 NOVEMBER 2014 19:00 UUR SPRANG-CAPELLE 

 

VERGADERING 
BELEGD DOOR 

Ghislaine 

TYPE VERGADERING MR-vergadering 

ORGANISATOR Ghislaine 

NOTULIST Ad 

VOORZITTER Ghislaine 

AANWEZIGEN Ghislaine, Kirscha, Otto, Mieke, Angelique (toehoorder), Ronald (toehoorder) 

AFWEZIGEN Jan, Bram (toehoorder) 

 

Agendapunten 
 

ONDERWERP DOEL BESCHIKBARE TIJD 

Opening en mededelingen informeren/meedelen   5 min 

Binnengekomen stukken informeren   5 min 

Mededelingen directie informeren/meedelen 20 min 

Concept begroting 2015 instemmen 10 min 

Studiedagen instemmen 10 min 

Taakbeleid (diverse) instemmen/informeren  25 min 

Vergaderschema discussie + besluit 10 min 

Rondvraag & sluiting discussie + besluit 10 min 

   

   

   

 
Overige 

  BIJLAGEN: 
 
BEGROTING 2015 
CONCEPT TAAKBELEID 
PPT TAAKBELEID 
AANBIEDINGSBRIEF  
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OPENING EN MEDEDELINGEN   

INFORMEREN/MEEDELEN  

Toehoorders: Ronald en Angelique (OOP), Bram is ziek. 
 

 

CONCLUSIES - 

 

ACTIEPUNTEN VERANTWOORDELIJKE EINDDATUM 

-   

 
 
 

BINNENGEKOMEN STUKKEN   

INFORMEREN  

2 tijdschriften (MR-magazine) 
 

 

CONCLUSIES  

 

ACTIEPUNTEN VERANTWOORDELIJKE EINDDATUM 

   

 
 
 

MEDEDELINGEN DIRECTIE EN BEGROTING 2015   

INFORMEREN/MEEDELEN  

Vergaderdag krap gepland achter de procedure, waardoor de begroting pas vandaag bij de MR werd 

aangeleverd. De aanbiedingsbrief wordt besproken, alle cijfers worden daarin toegelicht. 

Begroting is ook in EFJ-overzicht beschikbaar. 

Positieve resultaten zullen worden besteed in het primaire proces; bv. onderwijskundige 

ondersteuning voor 2 jaar en extra personeel voor de uitvoering van de CAO en invallen.  Ook het 

terugdringen van het ziekteverzuim heeft prioriteit; er wordt gedacht aan de inzet van een specialist 

op HR-gebied om preventie handen en voeten te geven. De Arbodienst fungeert meer aan de 

achterkant. Ook het oplossen van huidige personeelsproblemen brengt extra kosten met zich mee.  

KIV: komt er geen arts meer langs als iemand ziek is?  

Mieke: als er signalen zijn die dat vragen wordt een arts ingeschakeld. 

We verzamelen de opmerkingen aangaande de begroting 2015 en komen nog bij elkaar om dit in 

detail te bespreken. 

KIV: de bedragen van kleine investeringen lijken hoog. 

DOO: die getallen betreffen voorstellen van de KTL’ers. Bovendien zijn de nieuwe examenprofielen 

nog lang niet definitief en de bijbehorende investeringen dus ook niet. Naar lange lijsten van 



 

Pagina 3 van 7 11-11-2014 

investeringsaanvragen wordt net als naar alle investeringsaanvragen kritisch gekeken. 

Er komen op deze begroting nog een aantal wijzigingen, bv. de extra leerlingen dit schooljaar moeten 

voorgefinancierd worden. De begroting dient rond 15 december definitief te zijn. Voorheen moet er 

door de RvT en de MR goedkeuring aan worden gegeven.  

Eind november moeten we voor de begroting een extra MR-vergadering inplannen. 

 

CONCLUSIES N.V.T. 

 

ACTIEPUNTEN VERANTWOORDELIJKE EINDDATUM 

Inplannen tussenvergadering LAA  

 
 
 

STUDIEDAGEN   

INSTEMMEN  

Vanmiddag is er een gesprek over geweest waar het volgende is uitgekomen: 

In plaats van 5 donderdagen worden de studiedagen op twee donderdagen (1ste: 4dec), maandag, 

dinsdag en woensdag gepland. Qua onderwijstijd en bezetting maken de gekozen dagen weinig uit, de 

vrijdag wel en is daarom niet gekozen. Binnenkort komt de mail met aangeboden cursussen waarop 

ingeschreven kan worden. 

De onduidelijkheid over de studiedagen en de compensatiedag moet nog weggewerkt worden. Er 

wordt besloten tot een gezamenlijke actie. 

 

 

 

CONCLUSIES N.V.T. 

 

ACTIEPUNTEN VERANTWOORDELIJKE EINDDATUM 

Samen met directie uitleg geven  LAA-DOO  
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TAAKBELEID (DIVERSE)   

DISCUSSIE  

In de taaktoedelingswerkgroep is geconcludeerd dat het formuleren van een nieuw taakbeleid a.d.h.v. 

de nieuwe cao een lastige opgave is; de verwachting is dat de school niet alle plannen zal kunnen 

betalen (we komen dan 2fte te kort). Harry rekent alles nog eens goed door (met 37 weken) met de 

meest recente aanpassingen. Een bijkomend probleem is bijvoorbeeld de ISK, die waarschijnlijk vanuit 

Tilburg naar Waalwijk komen. De vraag is of we op de ingeslagen taakbeleidsweg verder kunnen.  

De activiteitenweek ed. horen niet of wel bij de lesdefinitie. De TTW heeft de lesdefinitie opnieuw 

onder de loep genomen. De beslissing daaromtrent nemen we mee in de bespreking van de begroting.  

CAO: De 50 uur die men in mag zetten wordt op heel diverse manieren ingezet. De mensen die  

gekozen hebben voor verlof, betekent opgeteld 1064 uur lesuitval (of is het sparen?). Moeten hier dan 

voorwaarden aan gesteld worden. Bijvoorbeeld alleen snipperdagen na de meivakantie. Zijn er andere 

opties? De vraag aan de MR is om daar verder over na te denken. 20 november komt Hans van 

Dinteren aan mensen die belangstelling hebben uitleg geven over de cao etc.  

24 nov gaat BOO naar een VO-overleg hierover. Eind december moet rond zijn hoe we dit volgend 

schooljaar willen gaan doen. Bijkomend probleem is dat er al mensen zijn die hun deel al opgenomen 

hebben en een uur minder les geven of steruren afgekocht hebben. Als we de 50 uur ter discussie 

gaan stellen is dit oneerlijk voor de mensen die gekozen hebben voor sparen. Er is haast geen andere 

manier dan dit individueel met elk personeelslid te bespreken. BOO gaat in overleg met dhr. Van 

Dinteren om hem het proces binnen de TTW te laten begeleiden. De laatste week van november zal er 

duidelijkheid moeten zijn, anders wordt het voor sommigen te laat i.v.m. het inzetten van het 

recuperatieverlof. 

 

CONCLUSIES N.V.T. 

 

ACTIEPUNTEN VERANTWOORDELIJKE EINDDATUM 

Lesdefinitie bekijken Allen  
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VERGADERSCHEMA 

  

DISCUSSIE&BESLUIT  

Blijven we op dinsdag vergaderen, dan kan dat niet op de Overlaat, wel bij Van Wijlen. 

Hoewel de MR deze gang van zaken betreurt, wordt besloten dat we deze werkwijze van 

vergaderen dit schooljaar handhaven.  

 

De data staan nu dan ook vast: 9 september, 11 november, 10 februari, 21 april, 16 juni. 

DOO wil graag de data nog eens bekijken omdat sommige nogal dicht bij bv, RvT-vergaderingen 

staan gepland. 

Is in de CAO vastgelegd dat elk lid een vast aantal uren krijgt? 

Zo ja hoeveel uren zijn dit? 

De nieuwe leden; verkiezingen indien Bram en Ronald allebei willen.  

Angelique is namens OOP als lid aangesteld. 

Vragen aan BOE of er tussenuren samengevoegd kunnen worden voor tussentijdse MR-

vergaderingen? 

 

CONCLUSIES N.V.T. 

 

ACTIEPUNTEN VERANTWOORDELIJKE EINDDATUM 

Uitzoeken uren leden MR KIV en LAA  

Data sturen naar DOO HOO  

 
 
 

RONDVRAAG EN SLUITING   

DISCUSSIE  

Geen rondvragen. 

Sluiting om 20:45 uur. 

 

CONCLUSIES N.V.T. 

 

ACTIEPUNTEN VERANTWOORDELIJKE EINDDATUM 
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ACTIELIJST 

NUMMER WAT WIE DEADLINE 

25082014 Artikel scannen MR tijdschrift LAA  

25082014 
LAA zoekt na in de verslagen van vorig jaar  
 

LAA  

25082014 
ERP zoekt na wat er in het taakbeleid van 2008 staat m.b.t. 
de 750 urennorm 

ERP  

25082014 
VAL vraagt in de ouderraad wie bij de MR zou willen 
 

VAL  

25082014 
LAA belt naar de persoon van de aanmelding voor 
deelname aan MR 
 

LAA  

11112014 
Inplannen tussenvergadering 
 

LAA  

11112014 
Samen met directie uitleg geven 

LAA-DOO  

11112014 
Lesdefinitie bekijken 

allen  

11112014 
Uitzoeken uren leden MR 

LAA-KIV  

11112014 
Data sturen naar DOO 

HOO  
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BESLUITENLIJST 

NUMMER WAT 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 


